

**NOTICE IS HEREBY GIVEN OF A SPECIAL MEETING OF COUNCIL TO BE HELD AT 5801 CAVENDISH BOULEVARD, CÔTE SAINT-LUC ON MONDAY, DECEMBER 15, 2008 AT 7:45 P.M.**

---

**AGENDA**

1. Question Period
2. Adoption of By-law 2304 entitled: "By-law creating the fee schedule for: the Eleanor London Côte Saint-Luc public library for 2009 courses and activities as well as the fee schedule for cultural, sports and leisure activities for the spring and summer of 2009"
3. Notice of motion – By-law 2276 entitled: "By-law concerning taxes and tariffs of the City of Côte Saint-Luc for the fiscal year 2009"
4. Resolution - Contract renewal with Dessau Inc. for the management and rehabilitation of the local water and sewage system in Côte Saint-Luc

---

M<sup>e</sup> Jonathan Shecter, LL.B.  
Director of Legal Services and City Clerk

\*\*\*\*\*

**VEUILLEZ PRENDRE AVIS QU'UNE ASSEMBLÉE SPÉCIALE DU CONSEIL SERA TENUE AU 5801 BOULEVARD CAVENDISH, CÔTE SAINT-LUC, LE LUNDI 15 DÉCEMBRE 2008 À 19 H 45**

---

**ORDRE DU JOUR**

1. Période de questions
2. Adoption du règlement 2304 intitulé : «Règlement établissant la grille tarifaire 2009 de la Bibliothèque Publique Eleanor London Côte Saint-Luc Public Library pour cours et activités ainsi que la grille tarifaire pour les activités culturelles, sportives et récréatives pour le printemps et l'été 2009»
3. Avis de motion – Règlement 2276 intitulé: «Règlement concernant les taxes et tarifs pour l'exercice financier 2009 de la Ville de Côte Saint-Luc»
4. Résolution – Renouvellement de contrat avec Dessau Inc. pour la gestion et la réhabilitation du réseau local d'aqueduc et d'égout à Côte Saint-Luc

---

M<sup>e</sup> Jonathan Shecter, LL.B.  
Directeur des services juridiques et greffier